

[Home](#)[About](#)[Photos](#)[Reviews](#)[Videos](#)[Posts](#)**Timiskaming Health Unit**

5h · 🌐

IMPORTANT NOTICE: Timiskaming Health Unit is advising of a potential low risk exposure to COVID-19 at the Coleman Township Municipal Dump, located at 506126 Ferguson Road, on Tuesday April 6 and Saturday April 10. Anyone who visited the dump on these dates should self-monitor for symptoms. If symptoms develop, reach out to your local Assessment Center for testing. You do not have to go for testing if you do not have symptoms. If you are unsure of whether or not you should be tested, call the Timiskaming Health Unit for screening at 1-866-747-4305, extension 7.

For a list of COVID-19 symptoms, visit <https://www.timiskaminghu.com/90518/I-think-I-have-COVID-19-What-should-I-do>

\*\*\*\*\*

AVIS: Les Services de santé du Timiskaming avisent d'une exposition potentielle au COVID-19 au dépotoir du canton de Coleman, situé à 506126 chemin Ferguson, le mardi 6 avril et le samedi 10 avril. Ceux qui sont allés au dépotoir durant les dates indiquées devraient s'auto-surveiller. Si des symptômes se développent, contacter votre Centre d'évaluation local pour obtenir un test de dépistage. Si vous n'avez pas de symptômes, il n'est pas nécessaire d'avoir un test de dépistage. Si vous ne savez

[Learn More](#)[www.timiskaminghu.com](http://www.timiskaminghu.com)